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PROTOKÓŁ Nr IX/2015 

 z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 6 lutego 2015 r. 

 

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta – Irena Renduda – Dudek, 

stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12.30. 

Następnie Przewodnicząca powitała gości zaproszonych na sesję. 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński  

3. Wiceprezydent Miasta – Marzena Dębniak 

4. Skarbnik Miasta – Elżbieta Pichór 

 

Przedmiotem sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego było podjęcie 

uchwał w sprawie: 

 

1) współdziałania w partnerstwie, w tym z innymi gminami w realizacji 

Projektu pn. „WSPÓLNA SPRAWA” w 2015 w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2015 r., 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2015 – 2023. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Czy macie Państwo uwagi  

do porządku dzisiejszej sesji nadzwyczajnej? Nie widzę, a zatem uważam,  

że porządek dzisiejszej sesji przyjmujemy i będziemy go za chwilę realizować. 

 

Ad 1/Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Przechodzimy do punktu 

pierwszego porządku naszej dzisiejszej sesji, a więc podjęcia uchwały  

w sprawie współdziałania w partnerstwie, w tym z innymi gminami w realizacji 

Projektu pn. „WSPÓLNA SPRAWA” w roku 2015 w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego. Projekt był opiniowany przez Komisję Samorządową, 

Komisję ds. Rodziny oraz Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. Proszę zatem Przewodniczącego 

Komisji Samorządowej – Radnego Kamila Długosza. 
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Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Długosz – Komisja Samorządowa 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę Przewodniczącą 

Komisji ds. Rodziny – Radną Martę Woźnicką – Kuzdak o opinię Komisji. 

Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny – M. Woźnicka - Kuzdak – Komisja  

ds. Rodziny Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt powyższej uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu – Radnego Włodzimierza Steca o opinię 

Komisji Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu omawiany 

projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają uwagi, wnioski do tej uchwały, do projektu tej uchwały? Nie widzę.  

A zatem przegłosujemy ten projekt uchwały. Kto jest za przyjęciem uchwały 

odnośnie współdziałania w partnerstwie? Kto jest za przyjęciem tej uchwały? 

Dziękuję. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? A zatem uchwała w sprawie 

współdziałania w partnerstwie, w tym z innymi gminami w realizacji Projektu 

pn. „WSPÓLNA SPRAWA” w roku 2015 – stwierdzam, że została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Radni RM  jednogłośnie  podjęli uchwałę w sprawie współdziałania  

w partnerstwie, w tym z innymi gminami w realizacji Projektu pn. „WSPÓLNA 

SPRAWA” w 2015 w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

 

Patrz uchwała Nr IX/22/2015 – załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad 2/Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Przechodzimy do uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2015. Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetu  

o przedstawienie opinii Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu omawiany 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM - I. Renduda - Dudek – Dziękuję. Czy mają tu Państwo 

Radni uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę. A zatem głosujemy projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2015. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? Dziękuję. 

Kto się wstrzymał? Nie widzę. Kto jest przeciw? A zatem uchwała zmieniająca 

uchwałę  w sprawie uchwalenia Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2015 

została przyjęta jednogłośnie. 
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Radni RM  jednogłośnie  podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2015 r. 

 

Patrz uchwała Nr IX/23/2015 – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad 3/Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – I przechodzimy do punktu 

trzeciego porządku dzisiejszej sesji, mianowicie do uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2015 – 2023. Projekt był również opiniowany przez 

Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetu o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu omawiany 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Kto z Państwa  

ma uwagi do projektu tej uchwały? Poproszę Pana Radnego Andrzeja Pałkę. 

Radny A. Pałka – Pani Przewodnicząca! Koleżanki, Koledzy Radni! Panie 

Prezydencie! Pani Prezydent! Ja tylko mam zapytanie albo forma 

przypomnienia. Panie Prezydencie, rozumiem, że tak budżet, jak i Wieloletnia 

Prognoza jest elastyczną, jeżeli coś się pojawi będzie modyfikowana, tak to 

rozumiem, tak to było na jednej z rad powiedziane i chciałbym tego 

potwierdzenia. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Proszę Pana Prezydenta  

o wyjaśnienia. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Zaproszeni Goście z tyłu. Ja kolejny raz, szesnasty, przypomnę, że ten 

budżet będzie w każdym miesiącu zmieniany, on będzie elastyczny  

i dostosowywany do sytuacji. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy są inne zapytania, 

uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę. A zatem przystępujemy  

do głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2015 – 2023. Kto jest za 

przyjęciem projektu tej uchwały? Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Nie widzę. A zatem projekt uchwały przyjęliśmy dzisiaj 

jednogłośnie. 

 

Radni RM  jednogłośnie  podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2015 

– 2023. 

 

Patrz uchwała Nr IX/24/2015 – załącznik nr 4 do protokołu. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – W tym momencie, proszę 

Państwa, wyczerpaliśmy już porządek dzisiejszej sesji. Proszę Pana Prezydenta 

o zabranie głosu. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Z tego miejsca chciałbym pogratulować. Śledząc na bieżąco doniesienia 

tutaj medialne, chciałbym zwrócić się w tym miejscu w imieniu władz miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego do naszego Radnego – Pana Pawła Celebańskiego  

i pogratulować tytułu Człowieka Roku w renomowanym rankingu. Gratulujemy. 

To jest, Panie Pawle, bardzo miłe i jeżeli nasi radni, nasi przedstawiciele 

naszego miasta zdobywają takie zaszczytne tytuły, jeszcze raz gratuluję  

i zachęcam wszystkich do zdobywania kolejnych tytułów. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. W takim razie,  

w imieniu całej Rady i swoim, Panie Pawle, serdeczne gratulacje, no i chciałoby 

się, żeby faktycznie – tak, jak powiedział Pan Prezydent – więcej osób  

z naszego grona znalazło się w tak zaszczytnym gronie, gdzie znalazł się Pan. 

Serdeczne gratulacje, wszystkiego dobrego i dziękuję bardzo. Wobec tego, że 

wyczerpaliśmy porządek dzisiejszej sesji, dziękuję wszystkim bardzo, zamykam 

obrady dzisiejszej nadzwyczajnej sesji Rady Miasta, IX nadzwyczajnej sesji 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Sesja Rady Miasta zakończyła się o godz. 12.40. 

 

Protokołowały:      Przewodniczyła: 

 

Marta Kamińska        Przewodnicząca Rady Miasta 

Eliza Kaniewska         Ostrowca Świętokrzyskiego 

Anna Krakowiak           Irena Renduda – Dudek  

 

 


